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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:423 Effekter av plastpåseskatten

Regeringens nya plastpåseskatt har ytterst begränsad miljönytta och kommer 
till en högt pris för hushåll och företag. Skatten har kritiserats hårt och brett i 
samhället, med rätta. Skatten är ett ytterligare exempel på regeringens 
symbolpolitik. En av de mest problematiska aspekterna med skatten är att den 
träffar även mer hållbara bärkassar, som exempelvis är nedbrytbara eller 
tillverkas av återvunnen plast. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

1. Vilken analys har ministern gjort av platspåseskattens effekter hittills, 
och finns det några utfall som ministern inte hade förväntat sig och 
därför avser att åtgärda?

2. Är ministern beredd att vidta några åtgärder givet de negativa effekter 
skatten på bärkassar har även för de mer hållbara alternativen till 
vanliga plastbärkassar?

………………………………………

Helena Bouveng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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